Geoffrey Britton
Geoffrey Britton qualified as a statutory auditor in 1972, and currently operates his own practice based in Barnsley, a town in Northern England. The practice consists of 14 qualified accountants, 11 trainees, 5 book-keepers and 6 support staff. 
Mr. Britton’s early training was with small practices (local to Barnsley) acting principally for equally small business clients. A move to London in the late 1960’s introduced exposure to more vibrant and entrepreneurial clients and the London practice for which he worked opened a branch office in Barnsley then.  The distance between the two offices caused much inconvenience in those days, and Mr. Britton took over the Barnsley practice to operate as a sole practitioner in 1972.
The firm now acts for clients all over the world, including PRC and Hong Kong, Japan, Singapore and Australia as well as Europe and the USA. Typical clients are Owner Managed Businesses with annual turnovers of less than £100 million. Services offered are audit, tax, accounts preparation, book-keeping, business advice, business funding, and business acquisitions, disposals and start-up. 
Mr. Britton sits on ACCA Regulatory committees; he is a board member of AAPA and a board member of the European Federation of Accountants & Auditors for SME’s (EFAA). 
杰弗里·布雷登
杰弗里·布雷登先生于1972成为法定审计师，目前经营位于英格兰北部小镇巴斯利的个人事务所。事务所拥有14名具备相应资质的会计师、11名实习人员、5名簿记员和6名工作人员。
布雷登先生早期在巴斯利当地主要为小企业客户服务的小型事务所实习，六十年代末他前往伦敦，接触到更加活跃和企业化的客户。他当时工作的事务所在巴斯利开设了一家分所，后来因两地之间的距离使其相互联系非常不便，布雷登先生便于1972年接管了在巴斯利的事务所，并开始个人执业。
目前，事务所的客户遍布全球，包括中国内地、香港、日本、新加坡、澳大利亚及欧美。其中，典型的客户是年营业额不超过1亿英镑的个体经营者。事务所提供的服务包括审计、税务、代编财务报表、记帐、商业咨询、企业融资及企业的收购、转让和开办等。
布雷登先生是ACCA监管委员会的成员，法定公共会计师公会（AAPA）和欧洲中小企业会计师和审计师联合会的理事会成员。
